

Des centaines de startups françaises accèdent aux solutions analytiques de Visier grâce à un partenariat avec Le Lab RH

Plus de 350 startups membres du Lab RH pourront intégrer des outils analytiques à leurs produits pour répondre aux enjeux majeurs des ressources humaines.

PARIS, FRANCE et VANCOUVER, CANADA, le 29 janvier 2025 – [Visier](#), leader des solutions d'intelligence artificielle pour les ressources humaines, annonce un partenariat stratégique avec [Le Lab RH](#), la principale communauté française d'innovation RH. Ce partenariat offrira aux membres du Lab RH un accès à la plateforme analytique de Visier, leur permettant de développer des solutions innovantes pour relever les défis actuels à l'intersection des collaborateurs et du travail.

« Ce partenariat avec Le Lab RH est une formidable opportunité pour les startups françaises d'intégrer des capacités analytiques avancées dans leurs produits, de répondre aux enjeux de transformation des organisations, et d'aider leurs clients à prendre des décisions plus éclairées et stratégiques », déclare Zack Johnson, Vice-Président Embedded chez Visier.

Reconnue pour son expertise en analyse des données RH, Visier accompagne déjà des entreprises de premier plan comme BASF, Panasonic, Experian ou Ford Motor Company. En permettant aux organisations de mieux exploiter leurs données, Visier leur donne les moyens de transformer leurs pratiques et d'anticiper les évolutions du marché.

Accélérer l'innovation pour les startups RH françaises

Le Lab RH, dédié aux entreprises technologiques du secteur, met à disposition de ses membres l'expertise et les outils de Visier pour accélérer leur développement. Grâce à cette collaboration, les startups pourront enrichir leurs solutions, réduire leur temps de mise sur le marché et mieux répondre aux attentes croissantes des entreprises.

« Collaborer avec Visier représente une avancée majeure pour notre communauté », explique Séverine Loureiro, Directrice Générale du Lab RH. « Nos membres pourront s'appuyer sur des outils et des données fiables pour innover, créer de la valeur et renforcer leur position dans un marché en pleine transformation. »

À propos de Visier

Visier aide les organisations à tirer parti des données RH pour mieux comprendre leurs collaborateurs, optimiser leurs ressources et s'adapter rapidement aux changements. Fondée en 2010, l'entreprise compte plus de 60 000 clients dans 75 pays, parmi lesquels BASF, Panasonic, eBay et Ford Motor Company. Pour en savoir plus : www.visier.com.

À propos du Lab RH

Le Lab RH est la plus grande communauté HR Tech en France, connectant plus de 350 startups et acteurs du secteur pour promouvoir l'innovation et la collaboration dans le domaine des ressources humaines.

Contact presse :

For Visier:
Walker Sands
PR@visier.com

Contact presse Le Lab RH

nestor+presse@lab-rh.com



Hundreds of French Startups Gain Access to World's Premier People Analytics Development Platform Through Le Lab RH Partnership with Visier

More than 350 Le Lab RH's startup-company members can now embed workforce analytics into their products to answer critical workforce-related questions

PARIS, FRANCE and VANCOUVER, BC, Jan. 29, 2025 -- Visier, the globally recognized leader in workforce AI solutions, announced today a partnership with Le Lab RH, France's premier association of HR Tech startup companies and Chief Human Resources Officers (CHROs). The partnership will allow Le Lab RH's member companies to access Visier's People Analytics Development Platform, offering them an ability to imagine, co-innovate and deliver a range of powerful solutions to solve crucial business problems that sit at the intersection of people and work.

"Our collaboration with Le Lab RH extends the transformative power of workforce insights to innovative companies eager to offer new capabilities for business critical decision making," said Zack Johnson, Vice President & General Manager, Embedded at Visier. "With a cutting-edge people data platform, the ecosystem of HR Tech ISVs in France can tackle critical challenges like AI adoption and workforce transformation, ultimately helping organizations and workers thrive in the evolving world of work."

Visier established its dominance in the people analytics category working with some of the world's largest enterprise brands such as BASF, Panasonic, Experian, Amgen, eBay, and Ford Motor Company. Founded on the principle that people data directly influences business productivity and success, Visier empowers organizations of all sizes to leverage the power of people analytics and workforce AI solutions.

Accelerating Innovation for HR Tech Startups

Dedicated exclusively to servicing HR Tech vendors in early funding stages, Le Lab RH is also bringing its members the benefits of Visier's deep expertise in data management and business analytics. Leveraging both the development platform and Visier's expertise, startups can accelerate their time to market, offering their customers workforce analytics capabilities while scaling their HR solutions effectively.

Le Lab RH's Managing Director, Séverine Loureiro, added, "Partnering with Visier represents an exciting step forward for our dynamic community of innovative companies. Collaborating with Visier will provide our members with the tools they need to bridge from legacy data challenges to the future of agentic AI, seizing new opportunities in the HR market. Together, we are enabling the next wave of innovation in HR Tech."

About Visier

Visier gives organizations a Workforce AI Edge: a set of AI-powered capabilities that help leaders understand the relationship between people and work, elevate the productivity of their employees, and win by adapting to change faster. The company is the global leader in AI-powered people analytics, workforce planning, and compensation allocation. All Visier technology is underpinned by its Real-time People Data Platform, which uses AI to unlock the business-transforming potential of people data, work data, and the fusion of both. Founded in 2010 by the pioneers of business intelligence, Visier has over 60,000 customers in 75 countries—including enterprises like BASF, Panasonic, Experian, Amgen, eBay, Ford Motor Company, and more. To learn more about Visier, visit www.visier.com.

About Le Lab RH

Le Lab RH is France's largest HR Tech community, connecting over 320 startups and industry leaders to foster innovation and collaboration in the field of human resources.

Media:

For Visier:

Walker Sands

PR@visier.com

For Le Lab RH : nestor+presse@lab-rh.com